

No. 48695

**Certificate of registration**

The Secretary-General of the United Nations hereby certifies that the following international agreement has been registered with the Secretariat, in accordance with Article 102 of the Charter of the United Nations:

No. 38287. **Multilateral**

Agreement among the Governments of certain Pacific Island States concerning the implementation and administration of the Treaty of 2 April 1987 on fisheries between the Governments of certain Pacific Islands States and the Government of the United States of America. Signed at Port Moresby on 2 April 1987 (with schedule). Port Moresby, 2 April 1987.

Registration with the Secretariat of the United Nations:  
Papua New Guinea, 1 March 2002

Done at New York on 4 April 2002

For the Secretary-General



**Certificat d'enregistrement**

Le Secrétaire Général de l'Organisation des Nations Unies certifie par la présente que l'accord international indiqué ci-après a été enregistré au Secrétariat, conformément à l'Article 102 de la Charte des Nations Unies :

No 38287. **Multilatéral**

Accord entre les Gouvernements de certains Etats des îles du Pacifique concernant l'exécution et l'administration du Traité du 2 avril 1987 sur la pêche entre les Gouvernements de certains Etats des îles du Pacifique et le Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique. (avec annexe). Port Moresby, 2 avril 1987.

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  
Papouasie-Nouvelle-Guinée, 1er mars 2002

Fait à New York le 4 avril 2002

Pour le Secrétaire Général